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-

Dank, 5.1.26 zei mij maandag dat hij ‘met spoed’ bij BEEBLN was geroepen, ging ivm huidige oploop coronacijfers over 2021.

Eens, en wat mij betreft is de conclusie:

- Voor de oploop die we nu in 2021 zien, geldt voor de financiele kant, dat alle regelingen die begin dit jaar 2021 er waren,

er ook eind dit jaar 2021 zijn: de prestatiebeschrijvingen, de CR. (En in de sfeer van de IC dus die extra bedden

financiering.)
- Voor 2022 geldt dat de CR niet meer geldt. Daar waren we ons reeds in de zomer van bewust, en alles overwegende, in

goed overleg met de zorgverzekeraars is eind augustus besloten om in de RV voor 2022 MNC-70% toe te passen.

Daarmee biedt de RV voor 2022 aan de zorgverzekeraars een vangnet in het geval de kosten van de Zvw in verband met

een opleving van corona sterk afwijken van de raming (hoger ivm corona en lager ivm uitval).

Ik vond de uitspraak van EE tig, die aan "we gaan de endemische fase in” toevoegde “en daar horen nu eenmaal golven
bij”. Ook voor de Zvw hebben zvz gok ik niet echt goed kunnen inkopen op corona voor 2022, de inkoopgesprekken lopen nu,

maar het lijkt mij best ingewikkeld. Dat moet mi voor 2023 ander gelden: zvz en za hebben dan ruim de tijd en mentale ruimte

gehad om corona als een vervelend maar regulier iets in de reguliere inkoop in te bouwen. Dus in 2023 geen prestatie
meerkosten meer. In de RV besluitvorming voor model 2023 zullen we zien of corona nog aanleiding geeft voor een XP of niet.

van:[NCEECEE© minvwsn>
Verzonden: donderdag 28 oktober 2021 09:56

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: coronakosten 2022

R-
Jouw opmerking in de stuurgroep zojuist (in 2022 geen catastroferegeling, wel mnc, en dat staat verder niet ter discussie) zette mij

nog even aan het denken: de afgelopen dagen is ERE twee keer bij een (spoed)overleg met ZN en aangeschoven over de

stijgende besmetting- en ic cijfers.

lk begreep van ERE dat uiteindelijk de conclusie was: verzekeraars nemen hun verantwoordelijkheid en voor 2021 zijn er allerlei

regelingen beschikbaar cq de financiéle kant is in 2021 geen probleem (eerder: personele beschikbaarheid). De vraag is hoe het in

2022 gaat en of er iets aanvullend moet gebeuren.

Die vraag is geparkeerd, dus geen actie voor ons nu, maar zou
— als de cijfers stijgende/hoog blijven — weer terug kunnen komen.

Voor jou denk cok goed om te weten dat dit speelt/speelde. Ik voeg voor de volledigheid even 2 mailtjes bij, maar wellicht was je al

geinformeerd.

Hartelijke groet,
5.1.2e
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c: IRE ove 1 7:06JRA


